
HJORTÄNGENS EGNAHEMSFÖRENING 
Hemsida: www.hjortangen.se 
E-post: hef@hjortangen.se 
PLUSGIRO 79 04 71-7 
 

Protokoll från styrelsemöte 2 
Tisdagen 9/6 2009 hos Susanne Johnsson 
 
Närvarande: 
Susanne Johnsson Ralph Mannehed Elisabeth Henryson Jeanette Almgren 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till verksamhetsårets andra möte och förklarade 
mötet öppnat. 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes i föreliggande form. 
 

3. Inkommen post 
Två mail har inkommit till föreningen: 

a. Förfrågan om föreningen har möjlighet att bygga en skateboardramp vid Kockan. 
Eftersom kommunen ansvarar för området vid Kockan är styrelsens 
rekommendation att kontakta Nacka Kommun. 

b. Ett förslag om att arrangera garageloppis i området. De som är intresserade av att 
vara med på detta ombeds höra av sig till föreningen via e-post eller föreningens 
brevlåda. 

4. Kassörens rapport 
Föreningen har god ekonomi. Inga stora transaktioner gjorda. 
Åsa Prawitz kommer få 100 kr i ersättning för att hon ställde upp med vattenförsörjningen till 
årets brasa. Ersättning för förra året kommer också utbetalas då det glömdes bort. 
Årets medlemsavgifter har börjat droppa in. 
Observera att föreningen inte skickar ut inbetalningskort i år med tanke på miljön. De 
medlemmar som vill ha ett tryckt inbetalningskort ombeds kontakta någon i styrelsen. 

5. Nya leverantörer/rabatter 
Styrelsen arbetar för närvarande med att utöka antalet leverantörer som föreningens 
medlemmar får rabatt hos. Nya leverantörer som vi har nått en överenskommelse med är: 

a. Dörrtjänst (18% rabatt) 
b. Konradssons kakel (15% rabatt på kakel/klinker, 5% på varor från Svedbergs, 10% 

rabatt på köp över 10.000) 
c. Badrumsgruppen (20% rabatt på bruttopriset) 

Fler leverantörer är under förhandling. 
6. Hemsidan 

Föreningen efterlyser någon som är intresserad av att hjälpa till med att designa föreningens 
hemsida. Intresserad? Kontakta styrelsen via hef@hjortangen.se. 



7. Övrigt 
Undersökningen om eventuell gallringsplan för områdets utkanter har nu utmynnat i att 
styrelsen kommer föreslå några områden i Hjortängens utkanter som är i stort behov av 
gallring. Förhoppningen är att vi som bor i området får ansvaret att gallra (enligt kommunens 
riktlinjer). 
I samband med diskussionen om gallringsplan har det framkommit att alla aspar ses som sly – 
oavsett stammens grovlek. 
En påminnelse också om att Svampvägen inte ses som huvudled vilket innebär att högerregeln 
är tillämpbar! 
Vi vill också tacka Skivlingsvägen för bra genomfört Valborgsfirande. 
 

8. Nästa möte 
Onsdagen 26/8 2009 kl. 20.00 hos Elisabeth Henryson 
 

9. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 
Vid protokollet:    Justerat: 
 
 
 
 
 
 Jeanette Almgren   Susanne Johnsson 


